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通告號碼：2023/24-104 

中二級旅行日事宜 

各位中二級家長： 

 

  為推廣有益身心之群體活動，促進同學間友誼，本校將於本年十二月一日(星期五)舉行旅行日，

所有學生均須參加。學生如因健康理由不能參加，須按照上課時間回校自修。如學生於旅行日當

天生病不能出席，須於當天致電通知校務處及於二零二三年十二月四日交家長信及醫生証明書予

班主任告病假。  
  

 旅行目的地 集合地點 集合時間 解散時間 解散地點 交通費 食物 服式 

中二 
西貢清水灣

郊野公園 

中二級 

班房 
8:15am 2:30pm 學校 $35 自行安排 

整齊體育服

及運動長褲 

旅行日當天，請家長督促子弟注意下列事項： 

(一)  注意安全 (二)  準時集合 

(三) 不得攜帶遊戲機 (四) 未得老師同意，不可離隊 

(五) 不得游泳及騎單車  (六) 切勿接觸犬隻、禽鳥及其他野生動物 

(七) 保持郊野環境清潔     (八) 小心山火，切勿留下火種  

(九) 不得邀請非本校學生同往 (十) 留意天氣報告，帶備雨具及學校冷外套作禦寒之用 

(十一) 必須於指定解散地點解散   

 

 

校長 
 談國軒             

二零二三年十一月二十日  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

回  條                                 

 

談校長： 

 

本人已收到學校第 2023/24-104 號家長通告(中二級旅行日事宜)，本人 

 

  子女健康良好，適宜戶外活動。 

  子女需要特別照（請列明健康情況： _______________________________________ ） 

 

 

學生姓名：_____________________ (      )          家長簽名：________________________ 

 

班    別：_________        日    期：二零二三年     月    日 
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Circular No.: 2023/24-104             20 November 2023 

 

Dear S2 Parents, 

S2 Picnic Day 

 

To foster social and mental well-being of students as well as closer ties among them, the school will arrange a 

picnic on 1 December 2023 (Friday).  All students are required to attend the activity, with exemption for reasons 

about health.  Students not going on the picnic should stay at school for self-study during normal lesson time.  

Student who is absent for picnic due to sickness must submit the parent letter and medical certificate to the class 

teacher on 4 December 2023.  The details for the picnic are as follows: 

 

Venue: Clear Water Bay Country Park 

Assembly: Classroom at 8:15 a.m. 

Dismissal: From school at 2:30 p.m. 

Fee: $35 (for transportation) 

Food: Self-prepared 

Wear: School PE uniform & trousers 

 

On the picnic day, parents please remind your children to observe the following rules: 

1) Take safety precautions 7) Keep the countryside clean 

2) Be punctual for assembly 
8) Prevent hill fire by extinguishing all fire sources 

before leaving 

3) No portable game machines are allowed 9) Do not invite other persons for picnic 

4) Cannot leave without teacher’s permission 
10) Pay attention to the weather report and bring extra 

clothing and/or rain gear if necessary 

5) No swimming or cycling at the venue 11) All students must be dismissed at school 

6) Do not touch dogs, birds or other wild animals  

 

Thank you for your kind attention! 

 

Yours sincerely, 

 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

____ November 2023 

Dear Principal, 

 

Reply Slip 

 

 I acknowledge receipt of the circular “S2 Picnic Day”, the content of which has been noted.  I hereby  

 

 allow my child to participate in the school picnic. 

 do not allow my child to participate in the school picnic, and my child will stay at school instead. 

 

 

 

Name of student: _______________________ (       )  Parent’s signature: ________________________ 

 

Class: _________    

 


